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 Trond Flydal og Aleksander Skogrand Pedersen
 
Hei!
 
Takk for svar på midt brev (deres ref: 2018/717). Nå henvender jeg meg nok engang til dere angående dette.
Osen kommune har hatt møte på dette som jeg har med som vedlegg. Første vedlegg er møteinnkalling og det andre er
møtereferat.
Jeg ber dere se på saksnr PS 1/18 sakstittel 5020/18/2 ang. bygging av nytt naust på Buarøya og saksnr PS 3/18
sakstittel 5020/18/14 ang. klage på vedtak. Har også sendt ved bilder som jeg forklarer etterhvert.
Brevet som ble sendt dere og som jeg fikk svar på, var også et ønske om å få stoppe videre bygging på Buarøya. Nå er det
altså en ny byggesak på gang altså PS 1/18.
Av papirene som er sendt til Osen kommune kommer det ikke frem at vårt hus mister all utsikt. Bildene som er tatt er ikke
rett ang. å vise hvor nært naustet kommer vårt hus å stenger for all utsikt. Jeg er klar over at det har stått et naust der før.
Jeg har sendt ved noen bilder av nyere dato der dere kan se litt bedre hvordan naustet blir stående. Bilde 4 viser hvor det
skal stå, tatt fra husveggen vår. Bilde 5, er fra sjøen og mot huset vårt. Bilde 6 er fra naboen og mot litt av langveggen på
nynaustet. Begrunnelsen Tore Johan kommer med at han har ikke noen steder å sette båtene til vinterlagring. Han har et
naust og en sjå på Buarøya fra før, og kan gjøre plass der eller han kan leie plass et annet sted. Jeg mener den tiden han
har igjen som fisker kan han leie seg plass. Mannen har ingen barn og er tross alt 75 år.
Neste sak PS 3/18 omhandler min klage på tidligere klage. Jeg har sendt over bilde 1, er tatt fra leia der båtene går på
nord og sørgående kurs. Bilde 2 er fra østsiden på Buarøya, bilde 3 er fra sørsiden. Som dere ser er det det høyeste
punktet på øya hytta ble bygd på. I deres høringsuttalelse 30.01.2014 står det at hytta ikke skal være til sjenanse, men
det er jo akkurat det den er. Synes ikke hytta tar seg ut sammen med den gamle bebygelsen på øya. Føler her at Osen
kommune med sektorlederen i spissen overkjørte meg fullstendig. Sånn som jeg ser og føler det ønsker de all turisme og
bygging der ute hjertelig velkommen. Jeg lurer på om det er noen av disse i styret og stell i Osen kommune som har satt
sine ben der ute. Jeg tror ikke de vet hva de driver med.
Med dette brev ønsker jeg nå at det må bli stopp på all bygging på Buarøya. Vi må ta vare på den bebyggelsen som er der,
mange av husene er langt over 100 år gammel.
Ønsker dere å se på saken selv er dere hjertelig velkommen, bare ta kontakt, så ordner det seg med båttransport for dere.
Håper på en god forståelse for dette da det betyr så mye å ta vare på denne plassen og dens historie.
 
Med vennlig hilsen
 
Oddbjørg Kristin Hepsø
 


